
Zápis ze schůze povodňové komise města Miletín ze dne 12.09.2024

konané v budově Městského úřadu Miletín

Přítomni: Bc. Miroslav Nosek (starosta), Mgr. Stanislava Hlaváčková (místostarosta),
Roman Rais, Ladislav Fof (zástupce pracovní čety města), Alena Jalová, Dietrich Hohberg
(pozvaný za Miltex), Marek Pozler (pozvaný za Miltex), Bc. Tomáš Hlavatý (velitel JPO
Miletín) – po celou dobu přítomen online na telefonu.

Omluven: Martin Hlaváček DiS.

17,00 – zahájení schůze – M. Nosek – schůze svolaná na základě vydané výstrahy ČHMÚ,
kdy se očekávají velmi vydatné, až extrémní srážky v období od čtvrtka 12.09. do neděle
15.09.

M. Nosek - informoval o tom, že T. Hlavatý jako velitel JPO Miletín vyhlásil místní JPO
pohotovost – ta monitoruje stav vodních toků v Miletíně, stejně tak dělají i zaměstnanci
města. Ti budou přes víkend také v pohotovosti a v případě potřeby přijedou vypomoct.

T. Hlavatý – dle monitoringu vodních toků Bystřice v ORP Hořice situace není prozatím
dramatická, JPO Miletín je aktivovaná, členové připraveni k nasazení, kontrola
technických prostředků – naplněné pytle s pískem, v rezervě i pytle doposud nenaplněné.
Zvážil by zda nenapytlovat do zásoby další. Monitoring stavu vodních toků v Miletíně bude
probíhat i v nočních hodinách, prozatím hladina vody nedosahuje ani prvního
povodňového stupně. Pokud se tak stane, bude ve spojení s povodňovou komisí, ta
v kontaktu na osoby od objektů vytipovaných jako ohrožené blízkostí vodních toků.
Vytipovaná i místa, kde by mohlo dojít k vylití vody. V plánu sledování průtoku vody v místě
výstavby nového mostku na Trotince. Žádost na zástupce z f. Miltex o zvýšení dohledu
nad stavem vody v potoce a případné kontaktování povodňové komise, případně velitele
JPO Miletín při jakékoliv nepříznivé změně stavu vodní hladiny.

D. Hohberg – spolupráce potvrzena – bude dohled i předání kontaktních telefonních čísel.
Nabídka pomoci se vším potřebným, pytlováním a uskladněním pytlů s pískem
v prostorách Miltexu.

T. Hlavatý – pytle (plné i rezervní prázdné) jsou ve skladu bývalé sběrny, klíče od něj
technické služby města mají. Pracovní četa města může s ohledem na časové a
personální možnosti napytlovat písek do zásob.

M. Nosek – krizová karta obce – zveřejněna dlouhodobě na webu města, aktuálně je
zveřejněna v aktualitách webu a bude roznesena do všech domácností v obci.



Případné potřebné ubytování – v rezervě sokolovna, kemp, škola, Sousedský dům, po
domluvě by byla možná i budova celní školy (jednal T. Hlavatý již při sepisování
povodňového plánu).

D. Hohberg – areál Miltexu bude zpřístupněn, tak aby mohl kdokoliv z povodňové komise
či kontrolní hlídky projít a dostat se k vodě, aby byla dostatečná možnost kontroly.

M. Nosek – proběhne jednání se ZD kvůli odtoku vody z polí a zemědělským úpravám.

Schůze ukončena v 17,23 hodin.

Zapsala A. Jalová


